
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

1. 6. 2020 

Přítomni (fyzicky nebo online přes MS Teams): Matyska, Veselý, Dostál, Kvizdová, 

Kohoutková, Bartošek, Janovič, Regner, Rebok, Holub, Vičar, Krejčí 

Omluveni: Zeman 

 

1. Zprávy z uplynulého týdne  

− Dne 28. 5. se konalo jednání Rady pro IT MU. Ředitel informoval o prezentaci pana 

prorektora Polčáka ke strategickému záměru MU v oblasti IT a návazné diskusi. 

− Ředitel dále informoval o rozhodnutí pana prorektora Polčáka o přípravě pravidel pro 

použití kvalifikovaného digitálního podpisu, primárně v prostředí Spisové služby IS MU. 

− Prorektor současně zahájil kroky k rozšíření analýzy, kterou ÚVT v roce 2018 

předložilo v souvislosti s podmínkami použitelnosti úložišť pro data různých kategorií 

(primárně z pohledu GDPR), i o další nejvíce používané aplikace třetích stran. 

− Dne 26. 5. se konala druhá část výjezdního zasedání: ředitel vyslovuje poděkování za 

přípravu akce A. Dohnalové a týmu HR Award.  

− Dne 3. 6. se bude konat jednání Rady pro výstavbu MU (účast O. Dostál) a rovněž 

jednání proděkanů pro VaV (účast P. Holub). 

− P. Holub informuje o proběhlém jednání s děkankou budoucí Farmaceutické fakulty 

MU ohledně budoucí možné spolupráce ve výzkumu, s přispěním B. Regnera. Byly 

vytipovány oblasti, kde by byla spolupráce fakulty s Ústavem vhodná a potřebná. 

− Ředitel rovněž informoval, že pololetní odměny budou vyplaceny ve výplatním termínu 

za červen, během tohoto týdne bude zaslán harmonogram pro jejich zpracování. 

 

2. Webhosting a řešení CZS (F. Janovič) 

− Na MU rostou požadavky na webhosting na MU (správa webů, zabezpečení,..). 

Existují desítky LAMP serverů, dále specificky konfigurované servery.  

− F. Janovič prezentoval návrh systémového řešení současného problému existence až 

stovek “open source” (LAMP) webových serverů na MU, jejichž hostování není možné 

jednoduše zajistit (z různých důvodů, od kapacitních po technologické) v systému 

Umbraco. Podstatou navrženého řešení je provoz komplexní komerční platformy, 

schopné zajistit s minimálními provozními náklady zabezpečené prostředí pokrývající 

naprostou většinu požadavků a potřeb současných provozovatelů těchto webserverů. 

− Platforma bude použita pro zajištění provoz systému ISOIS (CZS; migrace v běhu), 

následně bude nabídnuta k širšímu využití. 

 



  

3. Zprávy od divizních  

− PED: 

• V INETu byla připravena finální podoba prohlášení o dohodě týkající se výkonu 

práce z domova po dobu nouzového stavu a rozvolňovacího režimu: toto 

prohlášení bude potřeba potvrdit ze strany všech zaměstnanců Ústavu (tajemnice 

bude informovat o dalším postupu divizní vedoucí). 

• MŠMT zaregistrovalo změnu Vnitřního mzdového předpisu MU s účinností od 1. 7. 

2020, která spočívá v avizovaném navýšení mzdových tříd 1 – 3 (z důvodu státem 

zvýšené minimální mzdy). 

 

− DIS: 

• Webhosting diskutovaný v bodě 2 je komplementární k webové stavebnici 

WebCentrum. Nabídka a podpora obou služeb bude zajišťována ve spolupráci 

DIS, DITS a DITI pod koordinací DIS/Budík. 

• K 1. 6. se spouští platby platební kartou do SUPO. 

 

− DKSD: 

• Právní stanovisko k podmínkám využití Google služeb na MU bude řešeno pod 

patronací pror. Polčáka ve spolupráci s Ing. Brandejsem, který v minulosti uzavíral 

za MU online dohodu s Googlem.  

• Pod koordinací pror. Polčáka aktualizaci “Doporučení k používání datových úložišť 

na MU”, ve spolupráci s právníky z Ústavu práva a technologií PrF MU (M. 

Růžička). 

• Z důvodu GDPR bude potřeba mít uzavřenou smlouvu s poskytovatelem 

plánovaného chatu tawk.to - pokud se DITS rozhodne využívat tuto službu pro 

potřeby komunikace s uživateli. Podobně to platí i pro všechny další externí služby, 

které ukládají mimo MU nějaká data. 

 

− DITS: 

• Termín konání Noci vědců na MUNI byl posunut na pátek 27. 11.: předpokládá se 

online forma akce místo fyzické účasti veřejnosti na fakultách. Letošním tématem 

bude Člověk a robot.  

• Výroční zpráva ÚVT za rok 2019 byla zveřejněna na webu Ústavu. M. Vičar žádá 

členy kolegia o dodání počtu požadovaných výtisků během dneška. 

• Farmaceutická fakulta – pokračuje řešení identit, bylo zahájeno přebírání počítačů. 

Od příštího týdne nastupuje IT technik pro PharmF. 

 

− DITI: 

• Pokračují jednání kolem náhrady IS BAPS. 

 

https://www.ics.muni.cz/media/3230322/uvt_vyrocni_zprava_2019.pdf


  

4. Informace z personalistiky 

− Od 1. 6. nastoupil do pracovního poměru Ing. Martin Tuleja (DITI – Datové a technické 

sítě). 

 

Zapsala:                          Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                         ředitel ÚVT MU   


